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9. OUTLINE DRAWING/外形图 
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设计

数量 签名 日期

共  1   张第  1   张

等     级 比 例

 振动电机

4Z08Q003-T5

4Z08Q003-T5

电机技术指标

额定电压：DC 3.0V

额定电流：90mA（MAX)

额定转速：10000±2500RPM

启动电压：DC 2.0V(MAX)

端子阻抗：30±20%Ω

旋转方向: CW/CCW

轴向间隙: 0.05-0.3mm

弘港科技电子有限公司

 

10.CAUTIONS/注意事项 

1) Unless it is used accordance with specifications, the performance and life may be  

considerably affected adversely. (Due attention should be to the working voltage and current range)

应用时应该与规格书一致，否则性能和寿命将受到相当的影响。（应当注意工作电压和电流范围） 

2) A motor shall not be used nor stored at high temperature, high humidity and in corrosive 

atmosphere/马达不能在高温、高湿和带有腐蚀性气体的环境中贮存和使用。 

3) Please don't locked shaft when the motor is running, otherwise it may cause coils burned out./马

达运行时不能锁死转轴，以免烧坏电枢线圈。 

4) Please lay the motors carefully in transportation to avoid any damage to the motor or its electric 

function because of collision马达在运输过程中应小心轻放，避免碰撞敲击引起的马达机身和

性能受损 


